
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  
Styrelsemöte 2025-02-06 klockan 16:15 på kontoret, Engelska Parken  

Närvarande: Astrid Lundström, Hanna Stenmark, Melina Pirkizri, Amanda Lind, Tindra 
Helling, Tilda Flyborg, Viktor Winberg, Anton Högström, Bianca Wallin, Nelli Wallin, Klara 
Otterstedt. 

Styrelsen godkänner att Ebba Näsström adjungeras till styrelsemötet utan tillika rösträtt.  

§ 1 Mötets öppnande 
Ordförande förklarar mötet öppnat klockan 16.22. 

§ 2 Godkännande av dagordning 

(§ 12) Inspark, läggs till i dagordningen. 

Efter ovanstående ändringar beslutar styrelsen att godkänna dagordningen. 

§ 3 Val av justeringsperson samt fika till nästa möte 
Tindra Helling väljs till justeringsperson. 

§ 4 Må-bra-runda 
Styrelsen mår bra, det är lite lugnare nu och kul att äntligen få ses igen. 

§ 5 Rapport från styrelsen samt valberedning 
Ordförande: De senaste två veckorna har fokus varit på att landa in i den nya terminen. Det 
har främst varit ett större fokus på insparken där jag har haft kontinuerlig kontakt med 
generalerna- och allt går som planerat. Jag har även haft möte med vice ordförande gällande 
olika personärenden och vi arbetar som vanligt med rak kommunikation och tydlig struktur. 
Nästa vecka kommer jag även att närvara på Samseks Ordförande-frukost, något som jag ser 
mycket fram emot. Jag och vice ordförande ska även börja planera in en potentiell resa till 
Örebro där vi kommer att närvara på P-riks utvecklingsdagar! Slutligen har jag närvarat på 
Samseks ordförandefrukost och planerat för kommande träffar.  

Administratörer: Vi har fortsatt att arbeta med den löpande verksamheten. Vi har varit på ett 
möte med Uppsala studentkår där vi fått en utbildning i ebas och mer information kring det. 
Vi deltog även på insparkens 5-kamp och berättade mer om vår roll i Dynamicus.  

Marknadsföringssamordnare: Senaste veckan har jag tillsammans med mitt utskott lagt ut 
information på våra sociala medier om insparken. Jag har även kommunicerat med nya reccar 
samt förberett kommande inlägg som ska läggas upp.  

 



  
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  
Näringslivssamordnare: Jag och utskottet har fortsatt att planera inför mentorskapsprojektet 
och innan styrelsemötet på måndag ska vi spela in videos som vi ska lägga ut på instagram för 
att marknadsföra projektet. Under veckan hade jag också ett möte med Akavia och 
näringslivsutskott från både mediavetare och systemvetare. Vi alla ska planera in ett event 
som vi ska ha tillsammans med Akavia där det kommer hållas i föreläsningar om löner och 
cv-skrivning och bjudas på bubbel och sushi. Tror det kommer vara ett uppskattat event.  

Evenemangssamordnare: Under de senaste veckorna har vårt fokus varit på starten av 
insparken VT25. Vi har engagerat oss i flera moment för att säkerställa en lyckad början på 
terminen samt haft ett nära samarbete och löpande kontakt med generalerna. Nu har insparken 
äntligen dragit igång och den första veckan är avslutad.   

Vi har bland annat hjälpt till med planeringen av 5-kampen tillsammans med Dynamicus som 
är ett av insparkens event som hålls första veckan, för att presentera styrelsen för de nya 
studenterna. Vi skickade även en videohälsning från Bad Gastein tillsammans med fler 
medlemmar från styrelsen som också var bortresta. Videon visades sedan upp under 5-kampen 
av de resterande styrelsemedlemmarna som var på plats.  

Under vår frånvaro den första veckan av insparken ställde tidigare evenemangssamordnare 
upp och hjälpte till, vilket vi är mycket tacksamma för. Vi var såklart fortfarande tillgängliga 
via telefon för att svara på frågor, vägleda och stötta vid behov, men de fanns på plats ifall det 
skulle vara något som behövdes lösas direkt på plats och inte kunde hanteras på distans.  

Utöver detta har vi skickat ut trygghetslådan som kommer att finnas uppe under hela 
insparkens gång på Dynamicus instagram.  Trygghetslådan är alltså ett formulär som vem som 
helst, recce, fadder, kapten eller general kan fylla i under insparkens gång för att belysa om 
det uppstått en händelse under insparken med en recce, fadder, kapten eller general, som man 
känner inte varit okej eller fått en att känna sig obekväm. Det är vi som i första hand ansvarar 
över trygghetslådan men vid eventuella anmälningar så tar vi ärendet vidare med ordförande 
Melina och viceordförande Tindra. Vi hoppas såklart att ingen ska behöva använda sig av 
trygghetslådan men den är mycket viktig för att öka tryggheten under våra insparker. 

De kommande veckorna kommer vi att fortsätta stötta generalerna och kaptenerna i deras 
arbete med insparken samt följa upp på eventuella frågor eller behov som kan uppstå under 
terminens första veckor. Parallellt med detta kommer vi även att påbörja arbetet med andra 
kommande projekt som kommer att äga rum under våren.  

Nu ser vi fram emot att vara med på insparken och allt kul som väntar oss! 

 



  
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  
Utbildningssamordnare: Sedan sist har jag varit i kontakt med institutionen för att boka in 
datumet för nästa examensceremoni, och även medverkat på Samsek-möte.  
 
Idrottssamordnare: I måndags hade jag ansvar för ett av insparkens event där vi lekte Kalle 
kaos. Detta event blev mycket lyckat och uppskattat. En fråga som uppstod när jag skulle 
hämta ut nyckeln var dock varför vår förening äger en nyckel till Katedralskolans 
idrottsanläggning, då detta inte är något de vanligtvis gör, men de skulle kolla på den frågan. 
 
Utöver det har jag bokat in ett nytt möte med lapoint där vi ska gå vidare med frågan 
angående surfresa i höst. 
 
PVD: Projektledare fortsätter stötta projektgrupper med olika uppgifter och ska ha möte med 
psykologerna och beteendevetarna kommande veckan för att b.la. klargöra sittningens lokal. 
Vi deltog även på fyrkampen och berättade för reccarna om PVD.  
Event: Stocken har hört av sig och vår bokning kommer inte längre gå att genomföra i samma 
format. Vi har sedan dess kikat på lite olika alternativ. Just nu kikar vi på möjligheten att ha 
sittningen veckan efter och väntar i nuläget svar från nationer. Vi har gjort utkast på 
sånghäften men väntar på sånger från beteendevetarna för att kunna slutföra dem. Toastmaster 
är bestämd. Vi har avvaktat med mycket då det är svårt att ta beslut när vi inte har en fastställd 
lokal eller datum. När det är bestämt så kommer vi kunna köra igång "på riktigt".   
PR: Arbetet fortsätter med alla sociala medier och hemsidan. Vi har satt upp gemensamma 
affischer på blåsenhus och mailat om att dem även visas i digitalt format på bildskärmar där. 
Vi har haft möte och diskuterat pynt för mässan och fortsätter planera för hur 
marknadsföringen ska ta form nu när dagen närmar sig.  
Kontakt: Alla 10 monterplatser har nu blivit fyllda med 4 betalade företag och 6 som ställer ut 
gratis. Vi väntar på signering av 2 företagen.  
Arrangemang: Fortsatt pratat med sponsorer om samarbete. Ska till veckan hålla möte med 
psykologer för att bestämma monterplatser och körschema. 

Valberedning: -  

§ 6 Samordnarna har ordet 

Marknadsföringssamordnare: Det är just nu det vanliga arbetet och inlägg som ska läggas 
ut, bland annat marknadsföra PVD. Tycker det är synd att fotograferingen blev inställd men vi 
ska boka in en ny tid.  
Vice ordförande: Det har varit mycket arbete med våra samarbetspartners och vi har skrivit 
på avtal för det. Jag har även medverkat i flera möten gällande bland annat insparken och 

 



  
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  
Uppsala kommun som uppskattade lussefikat i december väldigt mycket. Jag har också pratat 
med Kappa bar om ett framtida samarbete.  
Näringslivssamordnare: Det rullar på, det är mycket med mentorskapsprojektet som 
kommer nu i mars. Vi har marknadsfört det på instagram sedan senaste mötet. Kommer ha ett 
kommande evenemang tillsammans med Akavia med mingel och föreläsningar om 
exempelvis löneförhandlingar som är bokat preliminärt 1 april.  
Ekonomi: Allt går bra, vi har satt en budget som jag kommer presentera i en senare punkt. 
Vill påminna om att vid flera köp av en och samma person sätta ihop kvittona för enklare 
hantering.  
Evenemangssamordnare: Arbetat mycket med generalerna och insparken den senaste tiden, 
det innefattar bland annat trygghetslådan och att finnas som stöd. I övrigt sitter vi just nu och 
planerar inför examensgasquen och en vårsittning.  
Utbildningssamordnare: Examensceremoni är preliminär bokat till 12 juni. Förberedelser 
inför tentastugan under insparken och informationsträffen för T4 är planerad till 26 mars. Vi 
för även diskussioner om arbetsrätten som fristående kurs.  
 
Emmy Edvinsson ansluter till mötet 16:43.  
 
Idrottssamordnare: Var med och anordnade ett event på insparken som gick bra. Kollar över 
nycklar till idrottshallen och ha möte med lapoint om den kommande surfresan.  
 
PVD: Har fyllt kvoten med företag inför mässan och har nu 10 stycken klara men försöker 
hjälpa psykologerna att fylla två ytterligare platser. Allt flyter på bra, vi ska fixa programblad 
och skicka ut så alla vet vad som händer, budgeten ser bra ut. PVD-gasquen är flyttad till 
Göteborgs nation med 02-släpp samma dag.  

§ 7 Ekonomisk resultat 
Vi har trots allt gått plus under föregående år. Vi har gjort en ny budget där vi placerar ut 
dessa pengar, förslag presenteras och godkänns.  

§ 8 PA-mappen 
Önskan om en ny PA-mapp har kommit från studenter. Utbildningsutskottet ska kolla vidare 
på möjligheten att skapa en mapp som innefattar gamla tentor, begrepp etc. som är viktiga i 
respektive kurs.  

§ 9 Trygghetslåda på instagram 
Trygghetslådan kopplat till insparken diskuteras och styrelsen tycker att det borde läggas upp 
mer om den för att alla ska veta att den finns och hur den fungerar. 

§ 10 Styrelsefotografering 
Planeras in en ny tid för styrelsefotografering 14:30 på tisdag 11 februari.  

 



  
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  
§ 11 Kappa bar samarbete 
Vice ordförande har varit i kontakt med Kappa bar om att ingå ett samarbete som styrelsen 
står bakom.  

§ 12 Inspark 
Evenemang går igenom insparken hittills. 

§ 13 Övriga frågor  
Diskussion om hur vi ska marknadsföra Dynamicus för tidigare medlemmar som inte förnyat 
sitt medlemskap.  

§ 14 Sekreterarens punkt  
Inget att tillägga.  

§ 15 Återkoppling på mötet 
Kul möte, roligt att äntligen ses igen!  

§ 16 Mötets avslutande  
Ordförande förklarar mötet avslutat klockan 18.18.  

 

 

_________________________                               _________________________  
Ordförande Melina Pirkizri                           Sekreterare Astrid Lundström & Hanna Stenmark 

 

_________________________  
Justeringsperson Nelli Wallin 
 

 

 

 

 

 


